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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  2 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 09/2013 
Caràcter: ordinari 
Data: 24 de gener del 2013 
Horari: 19.30 h a 21.00 h 
Lloc: Centre Cívic de la Creu Alta – Cal Balsach 
 
 
Assistents 
 
Josep Ayuso Raya, president 
Francesc Martínez Morlanes, vocal del PSC 
Manuel Corral Rodríguez, vocal AV de Can Puiggener 
Anselm Sans Brichs, vocal AV de la Creu Alta  
Josep Maria Galofré Domingo, vocal de les entitats culturals 
Mireia Gargalló García, vocal de les entitats culturals 
Carme Folch Aura, vocal de les entitats culturals 
Aurora Murillo Roman, vocal de les entitats juvenils 
Josep Moreno Gutiérrez, vocal del grup altres entitats 
Rafael Sánchez Montoya, vocal del grup altres entitats 
Consuelo Santos Neyra, representant del PP (5%) 
Maria Lluïsa Miret Pech, representant de l’ES (5%) 
Pere Güell Gavilán, secretari delegat  
 
Altres assistents: 
 
Rosa Martínez Camarasa, cap del Servei d’Obres Públiques 
Oriol Llevot Fontdevilla, tècnic d’Espai Públic 
Maria Muñoz Martínez, tècnic de territori del Districte  
Públic assistent  
 
 
Absents 
 
Manel Pizarro García, vocal de CiU 
Francisco Navarro Sánchez, vocal de l’AV de Can Puiggener Nord 
Francisco García Lorenzo, vocal de les entitats esportives 
Joan Forrellat Escursell, vocal de les entitats esportives 
José Luis Gil Siles, vocal de les entitats regionals 
Daniel Casanellas de Haro, vocal del grup altres entitats  
Meritxell Fonts Sala, vocal dels centres d’ensenyament 
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Excusen la seva absència: 
 
Francisco Bustos Garrido, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Lluís Saila González, vocal de CIU 
Alberto Riosalido Vasallo, vocal del PSC 
Margarida Solà Montoya, vocal de les entitats culturals 
Montserrat Baré Mañas, vocal dels centres d’atenció primària 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
3. Presentació remodelació del passeig de la Plaça Major. 
4. Presentació de l’estratègia Sabadell Ciutat Intel·ligent. 
5. Balanç de l’activitat del consell de l’any 2012. 
6. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
7. Comunicacions. 
8. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta declara oberta la sessió. 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
 

1. Aprovació de les actes anteriors 
 

El Sr. Josep Ayuso, president del Consell del Districte 2, dóna la benvinguda als 
assistents. Seguidament, pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del ple 
del mes de desembre abans de donar-la per aprovada. No hi ha cap intervenció i, per 
tant, s’aprova l’acta per assentiment. 

 
 
2. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 
 

El Sr. Ayuso dona la paraula al Sr. Manuel Corral, representant de l’Associació de Veïns 
de Can Puiggener, que presenta breument els mèrits que justifiquen la proposta 
d’atorgar la medalla al Sr. Miguel Pérez Fuentes, veí de Can Puiggener i col·laborador 
des de fa més de 40 anys en moltes entitats de la barriada. 
 
La proposta s’aprova per assentiment. 
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3. Presentació remodelació del passeig de la Plaça Major 
 

La Sra. Rosa Martínez explica, acompanyada per imatges, que aquest projecte 
correspon a l’espai ocupat per les obres del metro i afecta la plaça de l’Àngel, pg. 
Manresa, c. de les Valls, pg. de la Plaça Major i c. de la Palanca. A finals de juliol va 
tenir lloc l’aprovació de la primera part, a la qual posteriorment es van presentar 
al·legacions per part de tres grups municipals i de la fundació Bosch i Cardellach, motiu 
pel qual l’Ajuntament va obrir un període de reflexió. 
 
Com a conceptes importants destaca la mobilitat, i explica que, a partir de diversos 
estudis, s’ha pensat que el centre de la ciutat com a centre institucional, de serveis, 
comerç i equipaments i que ha de ser accessible únicament pel transport públic i de 
serveis. Serà també un espai de plataforma única, és a dir, d’un sol nivell, donant 
prioritat als vianants que coexistiran amb transport i serveis públics, sense graó de 
separació de voreres. La pl. de l’Àngel, que actualment és C i D i taxis, es canviarà per 
un espai amb molt arbrat i a prop del c. de Marià Fortuny es posarà zona de jocs 
infantils, en aquesta zona d’estada hi haurà dos nivells, es farà un graó per delimitar la 
zona de jocs infantils que servirà de banc. El c. de la Palanca també serà d’un sol nivell, 
igual que la resta de carrers de vianants. Les parades de bus estaran centralitzades al 
Passeig, amb la idea que la connexió entre transport públic i estació de metro sigui el 
més ràpid possible. Està previst que les obres comencin la primera setmana de febrer i 
la seva duració sigui de sis mesos. 
 
Pren la paraula el Sr. Ayuso per comentar que les obres havien de començar al mes de 
gener, però va haver-hi problemes amb la empresa a la que se li havia adjudicat, no van 
presentar documentació i llavors es va passar a la següent empresa. 
 
El Sr. Ayuso obre un torn de paraula. 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Moreno, vol saber si a la pl. de l’Àngel hi haurà C i D. La 
Sra. Rosa Martínez comenta que no, la C i D desapareix de la plaça.  
 
Pren la paraula la Sra. M. Lluïsa Miret i comenta si hi ha previst que les persones amb 
cadires de rodes puguin accedir a la pl. de l’Àngel, ja que hi haurà un esglaó. La Sra. 
Rosa Martínez comenta que sí, no hi haurà problemes de mobilitat, l’esglaó es troba a la 
zona de jocs infantils, però es podrà passar pels costats. 
 
Pren la paraula el Sr. Francesc Martínez, vol saber si el c. de la Palanca quedarà 
restringit al trànsit amb pilons. La Sra. Rosa Martínez comenta que no està prevista la 
col·locació de pilons. La Sra. Rosa Martínez també comenta que els comerciants del 
bars estan demanant que no es pugui accedir-hi amb cotxe. 
 
El Sr. Manuel Corral comenta que potser els comerciants no volen, però els 
transportistes que van a descarregar no hi estan d’acord. La Sra. Rosa Martínez 
comenta que al c. de la Palanca està prevista la col·locació d’una C i D amb horaris. 
Encara s’està estudiant. 
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Pren la paraula la Sra. Consuelo Santos, vol saber si els autobusos es desviaran durant 
les obres. La Sra. Martínez comenta que durant un mes es desviaran, s’estan estudiant 
alternatives, una de les quals és fer el recorregut dels festius. 
 
El Sr. Anselm Sans aprofita que s’està parlant d’obra pública per recordar als assistents 
que encara està pendent per la remodelació de la plaça de Pep Ventura. 
 
Sense més intervencions, el Sr. Ayuso dona per acabat el tractament d’aquest punt. 

 
 
4. Presentació de l’estratègia Sabadell Ciutat Intel·ligent 

 
Pren la paraula el Sr. Josep Ayuso, que dóna la benvinguda al Sr. Oriol Llevot, tècnic 
d’Espai Públic, que explicarà l’estratègia Sabadell Ciutat Intel·ligent. 
 
El Sr. Oriol Llevot passa a explicar el punt de l’ordre del dia acompanyat d’una projecció. 
 
Només les ciutats que s’anticipin a les necessitats futures dels seus habitants ocuparan 
els primers llocs en els rànquings  de les millors ciutats per viure i tindran un paper vital 
en el desenvolupament econòmic mundial, cosa que significa una major qualitat de vida 
i oportunitats de desenvolupament per als ciutadans i les empreses. 
 
El concepte smart city o ciutat intel·ligent és una ciutat amb infraestructures, xarxes i 
dispositius intel·ligents que permeten tenir dades en línia per gestionar de manera 
interactiva i eficient la ciutat, per tal d’aconseguir la màxima transparència amb els 
ciutadans. Sabadell es va integrar a la Red Española de Ciudades Inteligentes el juny 
de 2012, i és la primera gran ciutat de l’Estat no capital de província en formar-ne part. 
Sabadell ha estat la guanyadora de la primera edició dels premis WeGO com a millor e-
Govern en la categoria de gestió urbana. Sabadell és una de les cinc ciutats més 
transparents d’Espanya, d’acord amb el rànquing de l’Associació Transparència 
Internacional. 
 
Els objectius:  
 

• Informació a temps real 
Facilitar als ciutadans més informació a temps real per tal d’incrementar el grau de 
coneixement de la ciutat i afavorir la transparència de l’Ajuntament. 

 
• Reducció despesa pública en gestió de serveis 

Implantació de sistemes de telegestió, de monitorització de consums i aprofitament 
de mitjans tecnològics per controlar la gestió i reduir-ne els costos. 

 
• Millorar l’eficiència i la qualitat dels serveis 

Implantació de tecnologia que millori la qualitat i eficiència dels serveis, potenciï la 
gestió proactiva i simplifiqui i automatitzi processos administratius. 

 
• Sostenibilitat 

El model de ciutat intel·ligent comporta mesures innovadores de gestió i reducció 
de l’ús de combustibles fòssils, disminució d'emissions de CO2... enfocat al 
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compliment dels objectius marcats pel 2020 dins la iniciativa de smart cities de la 
UE. 

 
• Impuls a l’economia del coneixement 

La crisi imposa una reforma del sector productiu amb la generació de noves idees, 
punts de trobada d’emprenedors, investigadors i inversors i l’aprofundiment en 
conceptes com teletreball, coworking, networking, e-learning, e-comerç... 

 
• Sabadell com a model de gestió intel·ligent 

Sabadell com a ciutat capdavantera en la implantació del model de ciutat 
intel·ligent, receptora d’empreses que validin alternatives tecnològiques i de 
ciutadans interessats en el turisme tecnològic. 

 
Els eixos: 
 

• Medi Ambient (SMART ENVIRONMENT) 
 

- Recollida pneumàtica de residus 
 

Executat: 13% de la població de Sabadell amb accés a la recollida 
pneumàtica de RSU. 
 
Beneficis: 300.000 euros d’estalvi anual evitats: desplaçaments dels 
camions recol·lectors 30.000 Km/any, soroll, males olors, emissions CO2 7, 
8 tones/any. 

 
- Traçabilitat del residu. Recollida RSU tradicional 

 
Objectiu a mitjà termini (2014): Optimització continua de les rutes de 
recollida de residus, minimitzant-les i reduint així el cost econòmic, 
energètic i mediambiental del servei mitjançant la incorporació de:  
 

- Sensors als contenidors que reporten informació de si s’han buidat o 
no. 

- Sistema de control de posició dels camions recol·lectors per 
monitoritzar la seva localització a temps real. 

 
- Telegestió de reg: 

 
Executat: Un 80 % de les superfícies verdes de la ciutat disposen d’un 
sistema de telegestió del reg monitoritzat amb sensors d’humitat que aturen 
el reg en cas de pluja o vent. 
 
Objectiu a mitjà termini (2013-2014): reg del 100% dels parcs i jardins de 
Sabadell telegestionat. 

 
• Mobilitat Urbana (SMART MOBILITY) 

 
- Gestió activa del trànsit 
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Executat: Priorització semafòrica automàtica dels autobusos amb retard a 
les cruïlles Rambla/Sant Pere, Francesc Macià/Pi i Margall i ctra. de 
Prats/Puig de la Creu. 
 
Executat: Sistema de gestió de la mobilitat a la Gran Via amb xarxa wimax 
que permet: el manteniment remot dels semàfors, la recollida en línia 
d’informació dels aforaments. 
 
Executat: Sincronitzacions semafòriques: Sistema de sincronització i gestió 
dels semàfors de l’eix Zamenhof-Vilarrúbias (canvi de reguladors amb 
tecnologia GPS i xarxa sense fils GPRS/3G). 
 
Objectiu a curt termini (abril 2013): Inversió de 197.715 € per a la 
centralització semafòrica i altres sistemes de control dinàmic de trànsit: 
Ampliació dels sistemes de comptatge de vehicles, ampliació de les cruïlles 
amb sincronització i centralització semafòrica. 
 

- Gestió activa del transport públic 
 

XARXA D’AUTOBUSOS 
 
Executat: 81 parades d’autobús disposen del sistema SAE (Sistema 
d’Ajuda a l’Explotació), que permet la monitorització mitjançant panells 
que informen del temps d’arribada dels vehicles. 
 
Objectiu a mitjà termini (2013-2014): extensió del sistema SAE a la 
resta de parades amb marquesina. 
 
Objectiu a mitjà termini (2013-2014): activació d’una aplicació APP per 
conèixer la posició de les parades, el recorregut de les línies, el temps 
d’arribada a la parada, incidències... 
 
XARXA FGC 
 
Les tres estacions operatives actualment disposen de monitors per 
informar de l’arribada dels trens.  
 
Existeix  una aplicació APP per conèixer la posició de les estacions, el 
temps d’arribada del tren, les incidències, etc. 

 
 

• Eficiència Energètica (SMART ENERGY) 
 

- Enllumenat públic 
 

Executat: S’ha implantat el model d’empreses de serveis energètics (ESE) 
per a la gestió i inversions de l’enllumenat públic, amb els següents 
objectius:  
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- Estalvi mitjà de més d’1.040.999 € anuals durant el contracte (2012-
2022) amb una previsió d’increment de preu d’energia del 8 % anual. 

- Un 29 % de les làmpades seran de tecnologia LED. 
- Un 79 % dels punts disposaran de regulador de flux. 
- Una previsió d’estalvi d’un 30 % de l’energia consumida i la reducció 

de 847 tones de CO2 a l’any, un cop executada la inversió. 
 

- Equipaments – Smart Building 
 

Executat: Mesures d’estalvi d’energia als equipaments municipals:  
 

- Telegestió de la calefacció de 59 edificis.  
- 21 equipaments amb instal·lacions d’energia solar tèrmica (1.174 

m2).  
- 7 equipaments amb energia solar fotovoltaica (amb una potència de 

40 kWp) + Fira Sabadell (amb una potència de 25.68 kWp: 22,4 
kW/20 mòduls). 

- 3 equipaments amb energia geotèrmica: Can Marcet, Vapor Codina i 
Parc Central (amb una potència de 902 kW).  

- Analitzadors de xarxa en capçalera en 41 equipaments per 
possibilitar el seguiment continu dels consums i paràmetres elèctrics. 

 
Objectiu mitjà termini (201-2014): Manteniment integral de 12 equipaments 
municipals mitjançant un contracte model ESE (empresa de serveis 
energètics) 
 

- Semaforització 
 

Executat: el 100% de les òptiques dels semàfors incorporen tecnologia 
LED. Això ha suposat anualment:  
 

- Reducció en el consum de 1.165.616 kwh. 
- Disminució de 210.976 kg CO2; Estalvi de 138.000 €. 

 
- Comptadors intel·ligents 

 
Executat (2009-2012) 
 
Campanya realitzada amb Smart-meters (comptadors del consum elèctric 
en temps real), cedits a llars de Sabadell durant 3 mesos. 
 
Seleccionada per l’oficina del Pacte d’Alcaldes (Covenant of Mayors) com a 
exemple d’èxit en la lluita contra el canvi climàtic. 
 
Estructurada en 3 fases (72 habitatges en total):  
 

- Fase 1: Prova pilot (2009-2010) 28 habitatges de la Creu Alta i Creu 
de Barberà. 

- Fase 2: Zona Oest (2010-2011) 22 habitatges. 
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- Fase 3: Zona nord (2011-2012) 22 habitatges. 
 

Estimació d’una reducció d’emissions de gasos d’efecte hivernacle de 
3.022 kg/any de CO2 (10,7% de reducció del consum energètic). 
 
Objectiu a curt termini (2012-2013) 

 
- Fase 4: Zona Centre-Est: 15 habitatges a Covadonga, Nostra Llar, 

Torre-romeu, Centre-Est, Can Roqueta, Raval d’Amàlia, el Poblenou i 
Sol i Padrís. 

 
• Govern i ciutadania (SMART PEOPLE) 

 
- Open data 

 
Executat: www.sabadell.cat/dades-obertes 
 
El projecte OpenData SBD consisteix en l’obertura de les dades públiques 
de l’Ajuntament en formats digitals estandarditzats (excloent aquells que 
estan subjectes a restriccions de privacitat, propietat o seguretat). Només 
hi ha 47 ciutats que tenen Open Data al món. 
 
Les dades s’agruparan en 4 grans blocs: 
 

- Territori: cartografia, nomenclàtor, divisions administratives, dades 
urbanístiques... 

- Població: dades demogràfiques per grups d’edat i/o sexe i moviments 
naturals de població. 

- Serveis a les persones: bases de dades d’equipaments. 
- Economia i Treball: indicadors de creació d’empreses, persones 

aturades, població activa... 
 

- E- administració 
 
Executat:  
 

- 114 tràmits en línia a través de la seu electrònica 
https://seu.sabadell.cat, 29 d’ells de resolució immediata. 

- Software de seguiment dels expedients administratius en totes les 
seves fases de tramitació (temps de resolució, tècnics responsables, 
incidències...). 

- Connexió amb fibra òptica i tecnologia Wimax en 21 edificis 
municipals de Sabadell. 

 
- E- participació 

 
Executat: Renovació del lloc web de l’Ajuntament de Sabadell adaptant-se 
a la realitat 2.0 (www.sabadell.cat): 
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- Incorporació al web de serveis adreçats a les empreses, a les entitats 
i als ciutadans. 

- Posada en funcionament d’aplicacions APP per visualitzar notícies, 
agenda, equipaments de la ciutat (emplaçament, història, activitat). 

 
Executat: Senyalització dels principals edificis i punts d’interès amb codis 
QR i realitat augmentada per accedir “in situ” des d’un telèfon intel·ligent. 
 
Executat: 16 espais Internet públics i 15 d’accés Wi-Fi repartits per la 
ciutat. 

 
• Competitivitat (SMART ECONOMY) 

 
- Coworking 

 
Executat: Des del Centre de Promoció Empresarial s’ofereix un espai de 
coworking per les empreses, amb els avantatges següents: 
 

- Possibilitat de compartir un espai equipat a costos més reduïts que 
l’oficina tradicional. 

- Foment de la col·laboració multidisciplinària i el networking entre les 
empreses usuàries. 

 
Objectiu a curt termini (març 2013): Posada en funcionament del Viver 
d’emprenedoria tecnològica Mediastruch: 
 

- Espai per a l’acollida de projectes i empreses de noves tecnologies 
en l’àmbit de la creació artística. 

- L’equipament comptarà amb un laboratori de producció, una sala de 
“tasteig” de prototips. 

 
- Connectivitat 

 
Objectiu a curt termini (setembre 2013): Fibra òptica a tota la ciutat (FttH: 
fiber to the home). 
 
Objectiu a curt termini: (gener 2013): Amb la col·laboració del Banc de 
Sabadell: pagament per mòbil i targetes “contactless” als comerços de la 
ciutat, incloent la zona comercial de Sant Pau de Riu-sec, fent que es 
converteixi en el primer Smart Parc Empresarial. 

 
• Qualitat de vida (SMART SAFETY) 

 
- Teleassistència 

 
Executat: Servei de teleassistència amb professionals d’un Centre 
d’Atenció les 24 hores, els 365 dies de l’any. Es tracta d’un servei preventiu 
de la salut i de suport i acompanyament a les persones grans. 4.500 
teleassistències instal·lades (21 aparells per cada mil habitants). 
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Un cop finalitzada la intervenció del Sr. Oriol Llevot, el Sr. Ayuso obre un torn de 
paraula. 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Moreno. Vol saber si la fibra òptica la fa l’Ajuntament o una 
empresa privada. El Sr. Llevot comenta que l’Ajuntament té un acord amb Telefònica. 
Fibra òptica més ràpida amb un preu més baix. El compromís de la companyia és 
arribar a tot arreu. El Sr. Moreno aclareix que ho pregunta en el marc d’una reflexió més 
genèrica sobre la necessitat de què les xarxes de comunicació arriben a l’àmbit de la 
pagesia i les cases rurals. 
 
El Sr. Sans vol saber si afecta la televisió. El Sr. Llevot comenta que la fibra òptica 
millora el senyal de televisió en la mesura que es rep per Internet. 
 
El Sr. Galofré comenta que a la nit es podrien apagar els llums de la ciutat per estalviar; 
hi ha països que ho fan, com a Àustria. El Sr. Ayuso comenta que apagar totalment els 
llums provocaria problemes de seguretat. 
 
La Sra. Aurora Murillo comenta que és inviable, els horaris són totalment diferents. El 
Sr. Llevot comenta que en aquest sentit s’ha fet alguna actuació, com endarrerir 10 
minuts l’hora d’encendre els llums i s’està estudiant abaixar-ne la intensitat. 
 
Pren la paraula el Sr. Francesc Martínez, que vol saber si per fer ús comercial de 
l’Open-data s’ha de registrar. El Sr. Oriol Llevot comenta que és obert i està en un 
format que es pot utilitzar fàcilment. Entrant a la pagina www.sabadell.cat/dades-
obertes. 
 
El Sr. Francesc Martínez vol saber si pel tema de l’enllumenat no s’ha plantejat posar 
sensors de llum que no s’hagin de programar. El Sr. Llevot comenta que s’ha pensat 
però es molt car. En algunes ciutats s’han fet proves pilot en alguns carrers. 
 
El Sr. Francesc Martínez pregunta si la fibra òptica de Movistar estarà oberta a altres 
operadors. El Sr. Llevot comenta que no ho sap, que s’ha d’informar. 
 
La Sra. Aurora Murillo vol saber si és un projecte de la regidoria i si és viable 
econòmicament perquè els pressupostos estan prorrogats. El Sr. Oriol Llevot comenta 
que un dels problemes que tenen és el finançament, però la Unió Europea presenta un 
programa per finançar-ho. L’Ajuntament ha de presentar projectes per l’any 2014. Quant 
a la instal·lació de llums LED, es fa una inversió, que no la fa l’Ajuntament sinó la 
empresa que gestiona l’enllumenat públic i l’empresa recupera la inversió amb el baix 
consum que tenen. 
 
La Sra. Aurora Murillo vol saber si aquests convenis amb empreses són públics. El Sr. 
Ayuso contesta que sí, naturalment. 
 
Una persona del públic assistent comenta que a Buenos Aires hi ha la “Onda Verde”, si 
vas a 50 km/h trobes tots els semàfors en verd. Vol saber si hi ha alguna manera de 
coordinar això a la ronda de Zamenhof per exemple. El Sr. Oriol Llevot comenta que hi 
ha semàfors connectats segons la intensitat de trànsit a la ronda de Zamenhof - c. 
Vilarrúbias. 
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Per finalitzar el Sr. Ayuso comenta que hi ha tota la informació penjada a la pàgina web, 
agraeix al Sr. Llevot les explicacions donades i dóna per tancat aquest punt de l’ordre 
del dia. 
 

 
5. Balanç de l’activitat del consell de l’any 2012 

 
Pren la paraula el Sr. Ayuso per comentar que aquest punt de l’ordre del dia queda 
posposat. 

 
 
6. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Ayuso, comenta que pels Consells de Ciutat, Esports i Salut 
no s’ha fet cap reunió nova. 
 
Quant al Consell d’Educació, el representant no ha assistit al Consell de districte. 
 
 

7. Comunicacions 
 

No hi ha cap comunicació 
 
 
8. Torn obert de paraules 

 
El Sr. Ayuso obre el torn de paraula 
 
Pren la paraula la Sra. Aurora Murillo, que comenta que hi ha una entitat al barri Llamps 
i Trons, que està fent un moviment important al barri. Amb l’AV de la Creu Alta s’està 
intentant trobar un espai per reunir-se. L’AV ha tingut reunions amb l’Ajuntament per 
intentar trobar un espai. S’han fet xerrades i ara s’està treballant per organitzar la Festa 
Major de la Creu Alta. Algun dia poden venir al Consell a explicar el que estan fent amb 
els espais buits que hi ha al barri. 
 
La Sra. M. Lluïsa Miret vol saber si no poden utilitzar el Centre Cívic. La Sra. Murillo 
comenta que no, perquè té una manera de gestió diferent i ells necessiten un lloc per 
guardar-hi coses. 
 
El Sr. Ayuso comenta que en un mes i mig tindran un document amb les necessitats i 
veuran com l’administració les pot cobrir. 
 
Pren la paraula el Sr. Rafael Sánchez, que comenta que a la ciutat hi ha molts solars 
buits que provoquen brutícia, rates... Es podrien dedicar a la construcció d’horts urbans 
mentre no es faci un altre ús. 
 
La Sra. Aurora Murillo comenta que és el que ells estan fent a la Creu Alta. 
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El Sr. Ayuso comenta que els propietaris de moltes finques estan il·localitzables i 
l’interessant seria que apareguessin. 

 
 
Com que no hi ha més peticions de l’ús de la paraula, el president aixeca la sessió, de la 
qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau  

El president 
 

 


